
 
Zapisnik 

Godišnje skupštine Saveza 2007. 
održane 19. travnja 2007. godine u Domu sportova, Trg K. Ćosića 11, Zagreb, od 18.15 do 19.30 sati. 
 
 
Nazočni: 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 
BK Max: Berislav Šarić; 
BK Medvedgrad 1998: Renata Hadžihalilović, Šime Zekan; 
BK Nika: Ivanka Pokorni, Alan Pospišil; 
BK Silent: Mirjana Juriša, Vanja Kalinović; 
BK Zagreb Maksimir: Silvio Jurčić 
Izočni: 
BK Purger - najava izostanka uz ispriku; 
BK Ružmarinika  
BK Stella 
Također nazočan: Ratko Cvetnić, tajnik Saveza 
 
Predsjednica Petrinović Zekan (PPZ) pozdravila je nazočne i otvorila sjednicu. 
 
1. Izbor Verifikacijskog povjerenstva  
1.1 Izbor  
PPZ predložila je za Verifikacijsko povjerenstvo skupštinare Pokorni, Jurčić, Kalinović. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
1.2 Izvještaj o kvorumu  
Verifikacijsko povjerenstvo ustanovilo je da puni sastav skupštine iznosi 17 osoba, te da je kvorum 
devet skupštinara. Obzirom da ih je upravo toliko nazočno kvorum je postignut,  a natpolovična većina 
iznosi pet glasova. PPZ predložila je da se izvještaj usvoji. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
1.3 Usvajanje dnevnog reda  
PPZ je postavil upit glede dnevnoga reda. Tajnik Cvetnić (TC) predložio je tri podtočke za Ostalo, 
dotično: 
- informaciju o preseljenju Saveza; 
- očitovanje Saveza o Školskom prvenstvu HBS-a 
- očitovanje Saveza o neodržavanju skupštine HBS-a. 
PPZ predložila je da se dnevni red s tom dopunom usvoji. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine 2006.  
Budući da dokument nije bilo primjedbi PPZ je predložila da se isti ovjere.  
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
3. Usvajanje izvješća za 2006. godinu 
PPZ je u kraćem uvodu ponovila osnovne značajke programske godine – izostanak financiranja 
većine zajedničkih programa i uskratu jedne dvanaestine u redovnom programu. Međutim, naglasila 
je, program je usprkos tome u najvećem dijelu izveden prema planu, štoviše s postignutim rezultatima 
i postignućima možemo biti vrlo zadovoljni. Nakon kraće rasprave PPZ predložila je da se Izvješće 
usvoji.  
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 
 
4. Prijem BK Tempo u članstvo Saveza 



U kraćem uvodu TC ponovio je stav Upravnog odbora te je izvijestio da je klubu pisanim putem uputio 
informaciju o tom stavu i o proceduralnom tijeku prijema. 
 
4.1 Izvješće Verifikacijskog odbora o valjanosti kandidature  
Verifikacijski odbor izvijestio je da je klub dostavio sve potrebne dokumente za prijem. 
 
4.2 Glasovanje i prijemu  
U kraćoj raspravi skupštinari su iznijeli stav da klub očito nema pravi interes za članstvo, što je vidljivo 
i iz toga da klub za sada ne pokazuje nikakvu aktivnost te da nema predstavnika ni na skupštini. Stoga 
nije vidljiva korist koju bi Savez imao od prijema kluba. Nakon toga PPZ predložila je da se zahtjev za 
prijem odbije, a da se klub uputi da zahtjev ponovi na sljedećoj godišnjoj skupštini (pod uvjetima 
učlanjenja važećima na ovoj skupštini), te da u međuvremenu pokaže aktivnost po kojoj bi se moglo 
procijeniti da klub doista sudjeluje u natjecateljskom radu.  
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
5. Promjene Statuta Saveza 
Kraće obrazloženje dopune dao je TC. U raspravi nazočni su ispitali i druge mogućnosti redefinicije 
uvjeta za članstvo, međutim obzirom na osjetljivost pitanja, rasprava je na kraju ostala u okvirima 
predložene promjene. Stoga je PPZ predložila da se ista usvoji u predloženom obliku.  
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 
 
6. Usvajanje Plana za 2007. godinu.  
6.1 Prijedlog programa 
Kraći uvod dokumentu dala je PPZ, potom je TC upoznao nazočne s prijedlogom iz BK Medvedgrad 
da se u točki 3. financiranje Polonia Cupa zamijeni financiranjem odlaska članova selekcije u Kinu. 
Nakon rasprave u kojoj je sudjelovala većina nazočnih istaknuta je važnost ove prilike, tim više što je 
sportski rezultat na Polonia Cupu u sadašnjim okolnostima teško očekivati. Stoga je PPZ predložila da 
se izvrši ta promjena u točki 3. te da sukladno tome Savez uputi zahtjev ZŠS-u s obrazloženjem. 
 
Prihvaćeno većinom glasova (odluka 4). 
 
Skupštinarka Ivanka Pokorni (SP) upitala je što je sa obrazovanjem sudaca u okviru ZBS-a. TC 
odgovorio je da je u okviru Hrvatske olimpijske akademije HBS zatražio i dobio određene sredstava za 
tu namjenu, samo treba podnijeti definirani program takvog tečaja. SP je stoga predložila da obzirom 
na stanje u sudačkoj organizaciji HBS-a inicijativa za taj program u HOA-i krene iz Saveza, sa čim su 
se nazočni složili. PPC je stoga predložila da se Plan u ovom obliku usvoji. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 5). 
 
6.2 Prijedlog financijskog plana 
Kraće obrazloženje financijskoga plana dao je TC, napomenuvši da se radi o presliku lanjskoga plana, 
a nakon toga PPC dala je financijski plan na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 6). 
 
7. Ostalo  
7.1 Informacija o preseljenju Saveza 
TC izvijestio je nazočne o tome da se do 30. lipnja Savez treba iseliti iz prostora Doma sportova, na 
novu lokaciju – najvjerojatnije u poslovnu zgradu na križanju Heinzelove i Vukovarske, s ostalim 
savezima ZŠS-a. To znači mogućnost da po prvi puta budu razdvojeni Savez i HBS što TC smatra 
vrlo lošim po operativu i jednog i drugog saveza. Stoga je HBS već bezuspješno tražio od HOO-a 
rješenje zajedničkoga prostora, te stoga TC predlaže da Savez isto to traži od ZŠS-a. Međutim, kako 
su zbog interne politike ZŠS-a male šanse da to Savez – kao i ostali savezi koji traže isto – dobije, 
predložio je da se kao rezervna varijanta razmotri treće mjesto, a to je sjedište BK Stella u 
Remetinečkoj - pod uvjetom da ZŠS sufinancira režije u određenoj mjeri. U raspravi je prevladalo 
mišljenje da Savez ipak treba tražiti da se pitanje sjedišta rješi u okviru ZŠS-a i da u tom smislu treba 
uputiti zahtjev ZŠS-u. PPC je takav prijedlog dala na glasovanje. 
 



Prihvaćeno jednoglasno (odluka 7). 
 
7.2 Očitovanje Saveza o Školskom prvenstvu HBS-a 
TC podsjetio je da Školsko prvenstvo HBS-a nema domaćina, te obzirom da se u okviru HBS-a 
problem ne rješava, upitao ima li Savez interesa ponuditi neko rješenje. U raspravi prevladalo je 
mišljenje da Savez nema posebnog interesa budući ta konkurencija već u okviru Školske lige ima 
svoje nacionalno natjecanje. 
 
7.3 Očitovanje Saveza o neodržavanju skupštine HBS-a 
TC podsjetio je da HBS nije održao svoju godišnju skupštinu u statutarnom roku. Iznijeviši uvjerenje da 
će se dosadašnji oblici upravnoga djelovanja krajem ove sezone pogasiti, te da će ih zamijeniti 
neformalni oblici dogovora i pogodbi, zamolio je da Savez, kao najveći i najjači član HBS-a ipak 
inzistira na tome da se održi barem kontinuitet održavanja skupština HBS-a. U raspravi u kojoj je 
sudjelovalo više nazočnih istaknuto je da Savez raspolaže različitim mehanizmima kojima može 
spriječiti vanstatutarne pojave u svojoj krovnoj organizaciji te je predloženo da se Savez obrati HBS-u 
pismom u kojem traži da HBS što prije sazove godišnju skupštinu. PPC je takav prijedlog dala na 
glasovanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 8). 
 
Budući da nije bilo dajlnjih točaka PPC je zaključila sjednicu. 
 
Odluke: 
 
1. 
Usvaja se Izvješće o radu Saveza u 2006. 
 
2. 
Zahtjev BK Tempo za prijem u članstvo Saveza odbija se, a Klub se upućuje da zahtjev ponovi na 
sljedećoj godišnjoj skupštini - pod uvjetima učlanjenja važećima na ovoj skupštini - te da u 
međuvremenu pokaže aktivnost po kojoj bi se moglo procijeniti da doista sudjeluje u natjecateljskom 
radu.  
 
3.  
Statut Saveza nadopunjuje se u točki 2.1 tako da se na kraju točke dodaje navod: 
„- dokaz o uplaćenoj pristupnini u iznosu od 4000 kn.“ 
 
4. 
U prijedlogu Plana rada, točka 3. Međunarodna natjecanja i pripreme, stavka Polonia Cup zamijenjuje 
se u potpunosti stavkom Pripreme u Kini sukladno prijedlogu iz BK Medvedgrada 1998, te se sukladno 
tome ZŠS-u ima odmah uputiti odgovarajući zahtjev. 
 
5. 
Plan rada za 2007. usvaja se s dopunom iz odluke 4. a Savez će pokrenuti inicijativu prema HBS-u za 
pokretanje sudačkog tečaja pri Hrvatskoj olimpijskoj akademiji. 
 
6. 
Usvaja se Financijski plan za 2007. 
 
7. 
Savez će uputiti zamolbu ZŠS-u da se u novom sjedištu Saveza omoguće i uvjeti za sjedište HBS-a, s 
obrazloženjem takve potrebe. 
 
8.  
Savez će se obratiti HBS-u sa zahtjevom za što skorije sazivanje Godišnje skupštine HBS-a. 
 

Predsjednica Saveza  
Lidija Petrinović Zekan  

 


